
Generalforsamling RTK

Tid og sted: 20.03. 2024 kl. 18, Klubhuset, Rudersdal Tennisklub, Gl. Hotetoften
13, 2840 Holte.

Fremmødte: Bestyrelsen (Jesper Brix JB, Henrik Guldager HG, Lisa Gregersen LG,
Erik Carp EC, Steen Rasmussen SR, Louise Jivan Shah LJSH), samt yderligere 36
medlemmer
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1 Valg af dirigent og referent
· Dirigent: Carsten Sønderskov valgt
· Referent: Louise Jivan Shah valgt
· Dirigenten bemærkede at generalforsamlingen er indkaldt rettidigt og annonceret

korrekt på hjemmeside og via e-mail.

2 Formandens beretning fra det forløbne år
· Formand Jesper Brix fremlagde beretningen for 2023, se bilag 1
· Spørgsmål til formandens beretning:

o Torben: Hvor mange nye medlemmer er der kommet i år:
§ Svar: Vi havde 213 ved forrige generalforsamling og 227 ved

denne generalforsamling
o Poul: Hvordan er det lykkedes os at blive gældfri?

§ Svar: Vi har løbende henlagt midler til banerenovering gennem de
seneste par år. En del af disse midler blev brugt til at indfri lånet.

· Beretning blev godkendt af Generalforsamlingen

3 Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse
· Kasserer Lisa Gregersen fremlagde regnskabet for 2023, se bilag 2.
· Kasseren bemærkede flere positive aspekter:

o Vores medlemstal (og dermed kontingentindtægter) er stigende
o Vi har haft lavere administrationsomkostninger (færre møder, ingen

tryksager)
o Sommerfesten var lidt billigere i år i forhold til forrige år
o Hensættelser til vedligehold (banerenovering) er øget til 200000 kr
o Realkredit gælden er indfriet, hvilket giver en årlig besparelse på ca

32000kr

· Spørgsmål til regnskabet:
o Der var ingen spørgsmål til regnskabet

· Regnskabet blev godkendt af Generalforsamlingen.

4 Forelæggelse af næste års budget og fastlæggelse af kontingent
· Kassereren fremlagde budget for 2022, se Bilag 3.

· Spørgsmål til budgettet
o Torben: Koster det virkelig 5300 kr årligt for en hjertestarter

§ Svar: Ja, det er en serviceudgift til Falck, som tilgengæld har
ansvaret for at hjertestarteren altid er funktionsdygtig.

o Torben: Når Bane 3-4 skal renoveres, kan man så dreje dem 90°, hvilket
vil være fordelagtig for en evt. kommende belysning på disse baner?
§ Svar: Ja, det er bestemt værd at undersøge i forbindelse med

banerenoveringen.



o Carsten: Skal banerne renoveres i år?
§ Svar: Ja, det er planen at Bane 3+4 skal renoveres i år. Vi har bl.a.

en ansøgning til DGI ude, og vi håber meget på et tilskud derfra.

· Generalforsamlingen godkendte budgettet.

· Bestyrelsen foreslår følgende kontingentsatser.

· Uddybning:
o Familiekontingentet udgår da det ikke var optimalt, at de unge

’familiemedlemmer’ ikke blev registreret i klubben, og derfor ikke udløste
tilskud fra kommunen.

o Intro sommer, som kun er gældende for nye medlemmer i første sæson,
indføres for at gøre det nemmere/billigere, at starte op i Rudersdal
Tennisklub.

· Spørgsmål til kontingenterne:
o Torben: Hvor mange firmamedlemskaber har vi?

§ Svar: Vi har et (Andel), hvor der er 5 spillere tilknyttet.

· Kontingentsatserne blev godkendt af generalforsamlingen.

5 Valg af bestyrelsesmedlemmer
· Eric Carp er ikke på valg
· Jesper Brix er ikke på valg
· Steen Rasmussen er på valg og er villig til genvalg
· Louise Shah er på valg og er villig til genvalg
· Lisa Gregersen er på valg og er villig til genvalg

Steen, Louise og Lisa blev alle genvalgt.

6 Valg af 2 suppleanter:
· Gitte Krone er villig til genvalg
· Henrik Guldager vil gerne trække sig
· Hanne Breddam er villig til valg



· Gitte Krone og Hanne Breddam blev valgt som suppleanter.

7 Valg af 2 revisorer
· Ellis Tauber-Lassen modtager genvalg
· Kenneth Dahl modtager genvalg

· Ellis Tauber-Lassen og Kenneth Dahl blev valgt

8 Behandling af indkomne forslag
· Ingen forslag modtaget inden frist den 1.2.2024

9 Eventuelt
Generelle spørgsmål og kommentarer:

· Mark (som ikke kunne komme til Generalforsamlingen) har foreslået, at klubben
max må booke 2 af de 6 baner til fælles aktiviteter (f.eks. Hvirvelvind man/ons
16-18, lør/søn 9-12)). Emnet blev diskuteret i forsamlingen og holdningen var, at
fællesspillet er det der binder klubben sammen og det skal ikke nedprioriteres.
Den nye bestyrelse vil se på de faste bookninger og se om noget med fordel kan
ændres.

· Jesper: Bookingsystemet SuperSaas har give problemer for enkelte medlemmer.
Bestyrelsen vil derfor arrangere en ’HelpDesk’ seance, for at afhjælpe
problemerne

· Torben: Hvor mange hold skal vi tilmelde DTF motionistturneringen? Svar:
Sandsynligvis 2-3 hold, heraf 1 Golden Age hold.

· Marianne, nyt medlem – vil gerne fremhæve den store indsats Jan/Per gør for de
nye medlemmer nede på Åben bane (lørdag formiddag)

· Ellis nævnte, at der er svind i sodavandssalget. ALLE bedes huske at betale med
MobilePay, når man tager lidt drikke i køleskabet.

· Jesper ville gerne takke Henrik Guldager (som nu udgår helt af bestyrelsen) for
mange års tro tjeneste - Tak til HENRIK!!!



Bilag 1: Årsberetning 2023/2024 for Rudersdal Tennisklub

Formandens beretning
Rudersdal Tennis Klub 2024

Økonomi
Klubben er nu gældfri, hvilket sparer os for mange penge i renter.
Vores medlemstal er stigende med en passende hastighed.
Se i øvrigt regnskab og kasserers beretning.
Pinden i øjet: Alt for stort svind i øl/sodavand

Sportslige akbtiviteter
Genopstået klubturnering. Initiativ fra Lars, udført af Erik.
Faciliteret af den kamptræning som Torben har indført og stået for.
Erik har holdt liv i vores forbindelse med gamle Søndagstræf venskabsklubber.
Tenniscamp gennem DGI, som skaffede os forbindelse til endnu en træner. Begge vores
professionelle trænere kan kontaktes via nummer på hjemmesiden.
Tennissportens dag: Uden at gøre meget fik vi nogle nye medlemmer på den måde
Ikke mindst: Gratis træning hver lørdag for begyndere og let øvede v. Per & Jan

Sociale aktiviteter
Vores gode traditioner, nytårsturnering, sommerfest, julehygge og flag hejsninger
fastholdt
Tak til festudvalget
Desuden foredrag fra KetscherCentralen, hvor mange af os forstod hvor lidt vi ved.

Vedligehold og forbedringer
Ud over det vanlige vedligehold fik vi:
Malet gelænder og olieret terrasse
Sat lys op, takket være generøst tilskud fra DGI. Vi mangler lidt for at være helt i mål,
men allerede denne vinter er vi mange som har haft glæde af den ekstra tid man kan
spille. Særligt tak til Thomas og Stefan for den megen hjælp.

Øvrige tak
Ud over ovennævnte arbejde har Torben arbejdet i Vedligeholdelsesudvalg, og styrer
vores nøgler
Jørgen håndterer indmeldelser, og Lydia får vores blomster til at se så godt ud.
KetcherCentralen for at give vores medlemmer en god pris.
Vores sponsor Last Mile for trofast støtte
Alle som hjælper til hist og her, f.eks på vedligeholdelsesdage, og som gør sit til at alle
føler sig velkomne på dette anlæg.
Tak for i år

Jesper Brix

Formand



Bilag 2: Regnskab 2023













Bilag 3: Budget 2024


